

产品配色与工艺说明图
Product Colour, Material & Finishing Specifications

Product Model 产品型号	TB20	Brand 品牌	中性	Job No. 图档编码	3-608TB200690A0001
Product Type 产品类	无线充电器说明书	Description 描述	/	Revision 版本号	
Dimension 尺寸	85*65mm	Original Designer 原设计师		Date 日期	2019.9.9
Scale 比例	1:1	Technology 工艺	128g哑粉纸 双面四色印刷	Verifying 审核	/

用户手册

Diagram illustrating the control panel of the mobile phone, showing the following components and their functions:

- 短按上一曲 (Short press: Previous track)
- 长按音量减 (Long press: Volume down)
- 播放/暂停 (Play/Pause)
- 短按下一曲 (Short press: Next track)
- 长按音量加 (Long press: Volume up)
- 短按接听电话/挂电话 (Short press: Answer/End call)
- 长按新来电分配 (Long press: New call distribution)
- 电源开关 (Power switch)
- 拨到 "ON" 开机 (Turn to "ON" to power on)
- 拨到 "OFF" 关机 (Turn to "OFF" to power off)

技术参数

[illegible]

- ③ 按 ON/OFF 开关按钮 ON 方向, 开机成功, 无线蓝牙音箱自动发出一次提示音, 指示灯绿灯闪烁。等待片刻。
- ④ 将音乐播放设备的蓝牙功能打开, 然后在设备的蓝牙菜单里选中“T820”, 配对成功的话, 无线蓝牙音箱将发出“滴”声提示配对成功, 绿灯灯停止闪烁。
- ⑤ 单击  键一次或者在播放音乐的蓝牙设备上开启音乐, 播放音乐。
- 蓝牙连接状态下, 长按 , 无线蓝牙音箱发出“滴”声, 提示蓝牙已断开, 绿灯灯熄灭, 等待下一次配对。
- 单击  键为下一曲, 长按为快速寻音。
- 单击  键为上一曲, 长按为快速寻音。

- ② 将带有无线充电功能的手机置于无线充电座背面的充电板上，充电指示灯变为蓝色。找到正确充电位置开始充电，当充电指示灯蓝绿交替闪烁时，表示手机位置摆放不正确，请重新摆放手机。直到待机指示灯只显示蓝色。此时无线充电指示灯也会亮一微蓝光。

① 手机与耳机蓝牙连接状态下，当有来电进入时，无线蓝牙耳机将发出红色提示音，此时请迅速接听电话，接通后蓝牙耳机提示音，将自动接听电话，与来电保持30cm为宜，接通后单击“接听电话”按钮。

② 手机与蓝牙耳机直接状态下，双击“接听电话”按钮一次即可直接接听电话的电话。

③ 无线蓝牙耳机来电显示为蓝牙耳机本身有提示音，并非手机，和接听电话。

可5分钟折叠完毕。该套组包含设计好的帐篷、手机充电器及可以以30度至任意角度、任意弯曲调整的音乐盒也不会掉下来。当转轮转动上角有灰尘时，影响折纸效果。可用无纺布小心擦拭，或沾少量酒精软布轻轻擦拭后继续使用。

注意事项

- 请避免儿童使用因本产品产生。
- 请勿将本产品当作书本产品。
- 请勿将本产品置于火中。
- 注意防水。防潮。本产品在使用也会产生因湿度引起性能下降。
- 请勿将帐篷机头上的游标调开。
- 如长时间不用，请在2-3个月给电池内充电电压一次约电，防止电池电压过低，造成电池损坏和失效。
- 如出现帐篷无法折叠，请自行拆开。
- 请将本产品置于干燥位置存放。

User Manual

Diagram illustrating the back of the Bluetooth speaker with the following labeled components:

- Microphone
- Power Indicator light
- Wireless charging indicator light
- Speaker net
- Type-C Input

Diagram of the front panel controls:

- Short press, move to previous song
Long press, volume down
- Play / Pause
- Short press - move next song
Long press, volume up
- Short Press Answer The Phone -
Press for / Back, Long Press
Disconnect Bluetooth® pairing
- Power switch
Hold "ON" to turn it ON
Hold "OFF" to turn it OFF

Specification	Reference V5.0
Power Supply	5V±0.5V, 100mA~1.5A
Output Power	50W~120W, 50%~95%
Efficiency	80%~95%
Output Voltage Regulation	±0.5%
Load Regulation	±0.5%
Temperature	0~40°C
Humidity	10~90%RH
Altitude	0~1000m
Shock	20g, 0.5s, 1000Hz
Vibration	0.5g, 10~1000Hz
EMC	CE, FCC, RoHS
MTBF	100,000h
Warranty	3 years

1. Click the ON/OFF key to the ON direction, boot up successfully, the wireless Bluetooth speaker will give a prompt sound, and the indicator light will flash green, waiting for pairing.
2. Turn on the Bluetooth function of music playback device and select "TWS02" from the Bluetooth menu of the device.
3. Click "Bluetooth open" or Turn on music on a Bluetooth device then plays music.
- * Under Bluetooth connection, long press , the Bluetooth speaker makes a "drip" sound, represent the Bluetooth is disconnected and turn green light, flashing waiting for the next pairing.
- * Press the  button for the previous song, long press is reduce the volume.
- * Click  button for the next song, long press is increase volume.

- 2) Place the phone with wireless charging function on the wireless charging Bluetooth speaker anti-slip mat, the charging prompt light turns blue, find the correct charging position and start charging. When the charging light flashes alternately blue and green, it means that the mobile phone is not in the correct position. Please rearrange the mobile phone until the standby indicator lights only show blue, at this time,

1 When the mobile phone is connected to the audio by **1** stereo, and there is an incoming call, the wireless stereo speaker will issue a continuous prompt sound; you can click the **2** key at the bottom of the stereo or directly answer the phone. The user needs to face the phone when making a hands-free call. It is better to keep within 30cm of the microphone. After the call ends, click the **3** button on the phone screen.

2 When the mobile phone is connected to the audio by **1** stereo, click the **2** button once. Then you can click the **3** button on the phone screen to play the music.

3 The prompt tone of the wireless stereo speaker in the internet prompt ring tone of the audio system, not the ring tone of the mobile phone.

[illegible]

subject to the following two conditions. (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Any changes or modifications not expressly approved by the manufacturer could void the user's authority to operate the equipment. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device in accordance with the FCC interference limits. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates and can receive radio frequency energy and, if not properly used, in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If you do experience interference, you may try to correct the interference, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged by you to correct the interference by one of the following methods:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Move the equipment away from the receiver and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

Stop the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

FCC RF exposure statement:
The equipment complies with FCC Radiation exposure limit set forth for unlicensed radio frequency equipment. The equipment has been tested and found to comply with the limits for human exposure to radio frequency electromagnetic energy when operated with maximum distance 20cm between the radiator and your body.